
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: Onsdag d. 5.okt  2023 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Katrine Maruri Zorzabalbere, Lars Neckelmann, Lone Østergaard, Lærke M 

Jensen, Johanne Juul Digens, Lotte Borg, Pernille Wessel og Sine Erlandsen. 

Afbud:  

 

Der har været en lukket dagsorden, hvor der blev drøftet tavshedspligt og tillid. Der var enighed om, at punktet er færdigbehandlet.  
 

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.10 • Nyt fra elevrådet PW/SE Forperson og næstforperson deltager på kommende 

møde. 

17.10-17.20 Årsplan for bestyrelsen 

• Drøftelse og uddybning af årsplan for skolens bestyrelse 

Lone/Lise Årsplanen drøftes og vedtages for nu. 

 

17.20-17.50 Nyt fra skolen 

• Vand i kælderen 

• nyt omk. ansættelse af afd.leder 

• cykel/fodgængerzone 

• Mangfoldige Læringsmiljøer – proces 

• Velfærdens Fundament 

PW/SE • Der har igen været vand i SFO. Der 

arbejdes på at finde en løsning sammen med 

By- og Kulturforvaltningen. 

• Vi har ikke ansat en ny afdelingsleder. Vi 

har i stedet lånt et ledertalent hos en 

naboskole. Han hedder Thomas Krat og er 

begyndt 1. oktober. 

• Ang. cykel- og fodgængerzone så bliver al 

indkørsel til skolen forbudt pr. 1. januar 

2024 fra kl 7.30-8.15. Personale, 

håndværkere, elever der har befordring 

samt forældre med særlige tilladelser er 

undtaget. 

• Der er udmøntet midler til 

fritidspædagogik. Midlerne tilgår for ét 



 

budgetår ad gangen. 

• Ang. Velfærdens Fundament så er 

byggeplanerne godt i gang. Det forventes, 

at skolen i stor stil omdannes til byggeplads 

fra januar -juni 2024. 

• 1. januar 2024 skal skolen begynde at 

affaldssortere. 

• Personalet arbejder med Mangfoldige 

Læringsmiljøer. 

17.50-18.00 Pause   

18.00-18.30 ”Hvad forstår vi ved digital dannelse” 

• Brainstorm i mindre grupper på baggrund af diverse 

udsendte bilag 

Lise/Lone • Vedr. skærme. Det handler om at sætte 

retning. Der findes også god skærmtid. Det 

blev drøftet i hvor stort omfang, elever skal 

inddrages i et evt. princip. Eleverne opfatter 

den digitale verden som den virkelige 

verden. 

• Vedr. TikTok. Elever skal rustes til at begå 

sig digitalt. Der er mange læremidler, som 

er digitale. Relations dannelse er vigtig. En 

skærm kan også være omdrejningspunkt for 

et sundt fællesskab. Et årshjul omkring 

digital dannelse kunne være en mulighed.  

• Vedr. krænkelse. Der blev drøftet, at digital 

dannelse er todelt. Dels kompetencen i at 

kunne anvende digitale medier. Dels 

hvordan man begår sig kommunikativt og 

socialt.  

18.30-18.45 Fælles opsamling 

 

Lise/Lone Lise og Lone udarbejder et forslag til proces, som 

rundsendes inden næste skolebestyrelsesmøde. 



 

18.45-19.00 Evt.  Der ønskes et forældreoplæg vedr. rusmidler fra 

SSP. 

Næste møde 25. oktober kl. 17.00 


